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1 en 2 december 2014, werd 
de Voorgangers cursus gehouden 
met  Rev.  Sooi jn  Lee ,  de 
Voorzitter van de Voorgangers 
Vereniging van de Manmin 
Centrale kerk, door het Crystal 
Forum (Israëlische Voorgangers 
Vereniging) in het Yehuda 
hotel, te Jeruzalem, Israël. De 
cursus werd bijgewoond door 
ongeveer 130 voorgangers en 
gemeenteleiders, niet alleen 
van Israël en Korea, maar vele 
landen inclusief, Rusland, Het 
Verenigd Koninkrijk, Finland, 
Letland, en ook Nigeria.

Voordat de boodschap werd 
gepreekt, aanbad Lofprijsleidster 
Rose Han, God in het Russisch, 
Hebreeuws en Engels en het 
Power Worship Dansteam bracht 
een waaier dans en andere mooie 
voorstellingen om de liefde van 
de Here aan het kruis te laten 
zien. De deelnemers van de 
cursus aanbaden samen de Here 
en werden met genade vervuld. 

Het hoofd onderwerp van 
de cursus was “De Boodschap 

van het Kruis” – de grootste 
en meest bekende preek van 
Pastor Dr. Jaerock Lee die de 
voorziening van de redding 
door Jezus Christus uitlegt. 
Rev.  Soo i jn  Lee  ga f  een 
gedetailleerde weergave van 
de voornaamste onderwerpen 
van de boodschap: de reden 
waarom God de mensheid 
schiep; Zijn voorziening voor 
de menselijke ontwikkeling; de 
reden waarom Hij de boom van 
kennis van goed en kwaad in 
de Hof van Eden plaatste; het 
verborgen geheimenis van voor 
de grondlegging der wereld; en 
de redenen waarom Jezus onze 
enige Redder is.

Ondanks dat de aanwezigen 
de basiskennis hadden van de 
boodschap, zeiden zij dat ze nu 
in staat waren om het beter te 
begrijpen door de gedetailleerde 
uitleg in haar boodschap en dat 
zij een veel dieper begrip hadden 
gekregen van de diepgaande 
geestelijke voorziening die er in 
is. 

Na de prediking, leidde 
Rev. Lee lofprijs en gebed 
van bekering. De voorgangers 
bekeerden zich ervan dat zij niet 
hadden geleefd door het Woord 
van God en dat zij onbekwame 
voorgangers waren. In het vurige 
werk van de Geest, dat de plaats 
vulde, kregen zij nieuwe kracht. 

In zijn welkomstboodschap 
drukte  Mr.  Hi l ik  Bar,  de 
Generale secretaris van de 
Engelse sociale-democratische 
partij, zijn dankbaarheid van 
hart  ui t  voor  Dr.  Jaerock 
Lee’s gebed voor zijn land en 
gaf aan Rev. Soojin Lee een 
onderscheidingsteken dat het 
Knesset (parlement van Israël) 
vertegenwoordigt. 

Pastor Igor Nikitin, Voorzitter 
van TBN Rusland zei, “Sinds Dr. 
Jaerock Lee de Israël Verenigde 
Campagne heeft gehouden in 
2009, zijn vele Messiaanse Joden 
in Israël zekerder en actiever 
geworden. En wij kunnen het 
evangelie verspreiden en onze 
bediening veel gemakkelijker 

uitzenden. Ik hou van het 
programma Dr. Lee’s Woord van 
leven op mijn nieuwe kanaal in 
de Hebreeuwse taal.”

Op 2 december, werden Rev. 
Soojin Lee en het zendingsteam 
uitgenodigd voor de Tweede 
I n t e r n a t i o n a l e  K n e s s e t 
Conventie van het Helping Hand 
Forum, welke georganiseerd 
w e r d  d o o r  K n e s s e t  ( h e t 
parlement van Israël), het 
C o m i t é  v a n  i m m i g r a t i e , 
Absorptie & Diaspora Zaken, 
Helping Hand Coalitie van 
Israël Global Forum (Voorzitter, 
Dr. Andre Gasiorowski). Deze 
gebeurtenis werd bijgewoond 
doo r  d i r ec t eu ren  van  de 
internationale organisaties van 
de slachtoffers van de Holocaust, 
inclusief, Dhr. Yoel Razvozov, 
Voorzitter van het Comité 
van Immigratie, Absorptie & 
diaspora zaken, andere partners, 
en de Holocaust overlevenden. 
In haar welkomstboodschap zei 
Rev. Lee dat de wereldwijde 
conflicten en problemen alleen 

maar kunnen worden opgelost 
door de liefde van God en Zijn 
kracht, en gaf de bediening 
van Dr. Jaerock Lee als een 
voorbeeld. Het bracht grote 
interesse voort en werd goed 
ontvangen door de aanwezigen.

Bovendien, introduceerde 
Rev. Lee. Dr. Jaerock Lee en 
de bediening van Manmin en 
bracht de boodschap van zegen 
in interviews met Daily Israël 
(Online uitzending in Israël) en 
TBN Rusland.

O p  d e  2 8 s t e  e n  3 0 s t e 
N o v e m b e r ,  l e i d d e  z e 
samenkomsten in gemeenten 
in Jeruzalem en Palestina 
en preekte respectievelijk 
de boodschappen “Eeuwig 
leven, gegeven door het eten 
van het vlees van de Zoon des 
Mensen en het drinken van Zijn 
bloed” en “Vleselijk geloof en 
geestelijke geloof.” Daarna bad 
ze met de zieken met de zakdoek 
van kracht (Handelingen 19:11-
12), en vele mensen werden 
genezen van hun ziekten.

Sinds de Israëlische bediening van Dr. Jaerock Lee, heeft het Crystal Forum (Vereniging van Israëlische voorgangers) verschillende evenementen gehouden en Manmin Centrale Kerk uitgenodigd. In 2014, bracht 
Rev. Soojin Lee ook de boodschappen van het kruis en waar geloof, tijdens de voorgangers cursus. Ze werd ook uitgenodigd om naar een samenkomst in Knesset (parlement van Israël) te komen en verspreidde de 
bediening van Dr. Lee (foto’s 1 tot 4). Ze leidde ook samenkomsten in gemeenten in Jeruzalem en Palestina. Lofprijsleidster Rose Han en het Power Aanbiddingsteam brachten prachtige voorstellingen (foto’s 5 tot 8).
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De cursus “De Boodschap van het Kruis” 
voor Israëlische voorgangers

Rev. Sooijn Lee werd voor de tweede Internationale Knesset Conventie van het Helping Hand Forum uitgenodigd
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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“Gedenk de sabbatdag, dat gij die heiligt; zes dagen zult gij arbeiden en al uw werk doen; 
maar de zevende dag is de sabbat van de Here, uw God; dan zult gij geen werk doen, gij noch uw zoon, noch uw dochter, 

noch uw dienstknecht, noch uw dienstmaagd, noch uw vee, noch de vreemdeling die in uw steden woont.” (Exodus 20:8-10)

“Gedenk de sabbatdag, dat gij die heiligt”

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

De sabbatdag is de dag om aangenaam 
rust te nemen in de Heer. De oorsprong 
van de sabbatdag wordt teruggevonden in 
Gods zesdaagse schepping. God schiep 
de hemelen en de aarde en alle dingen, 
en Hij rustte op de zevende dag. Genesis 
2:3 zegt: “En God zegende de zevende 
dag en heiligde die, omdat Hij daarop 
gerust heeft van al het werk, dat God 
scheppende tot stand had gebracht.”

De sabbat was in het Oude Testament 
eigenlijk op zaterdag, welke de zevende 
dag is. Maar in het Nieuwe Testament is 
dat veranderd naar de zondag. Waarom 
is de sabbat veranderd van zaterdag naar 
zondag? En wat betekent het om de 
sabbatdag te heiligen? 

1. Hoe veranderde de sabbat van 
zaterdag naar zondag?

Zelfs vandaag, onderhouden de joden 
de zaterdag als sabbat, maar Gods 
kinderen die gered zijn met geloof in 
Jezus Christus onderhouden de zondag 
als sabbat. We noemen dit ook wel de 
“Dag des Heren.”

Dat komt omdat zondag de dag is waar 
we echt rust kunnen nemen in Jezus 
Christus. Wat betekent het om echte rust 
te nemen en vrede te hebben vanwege 
Jezus Christus?

Na de zondeval van Adam, werden alle 
mensen zondaars en hadden geen echte 
rust meer. Doordat zij de dienstknechten 
van de vijand duivel en satan werden, 
leefden zij een moeilijk leven en werden 
beladen met de zondenlast. Dus, zond 
God Jezus Christus naar de aarde om ons 

te bevrijden van onze zonden. 
Jezus, die de Zoon van God is, kwam 

naar de aarde in het vlees, en om Zijn 
plicht als Redder te vervullen, werd Hij 
gegeseld, droeg de doornenkroon, werd 
met Zijn handen en voeten vastgenageld, 
en hing aan het houten kruis, ondanks 
dat Hijzelf zondeloos was. Hij liet al Zijn 
water en bloed vloeien en toen stierf Hij. 
Maar op de derde dag overwon Hij de 
dood en stond op. 

Iedereen die dit gelooft en Jezus 
Christus aanneemt, kan van zonden 
worden bevrijdt, ware vrede in het hart 
verkrijgen, en daarbovenop, kunnen 
zij in de Hemel verblijven. Het was op 
een zondag dat Jezus opstond na de 
kruisiging en Hij gaf daarbij hoop, ware 
rust, en vreugde, aan alle mensen die 
zondaren waren. Dat is waarom Gods 
kinderen, die gered werden door Jezus 
Christus, de Zondag moeten bewaren als 
de Sabbatdag.

Zelfs in het Oude Testament, kondigt 
het aan dat we de zondag zouden moeten 
bewaren als sabbatdag. Leviticus 23:10-
12 zegt, “Spreek tot de Israëlieten 
en zeg tot hen: Wanneer gij komt in 
het land dat Ik u geef, en de oogst 
daarvan binnenhaalt, dan zult gij de 
eerstelingsgarve van uw oogst naar de 
priester brengen, en hij zal de garve voor 
het aangezicht des Heren bewegen, opdat 
gij welgevallig zijt; daags na de sabbat 
zal de priester die bewegen. Gij zult op 
de dag waarop gij de garve beweegt, 
een gaaf eenjarig schaap de Here ten 
brandoffer bereiden.”

God vertelde de zonen van Israël om 
offers te offeren van de eerste vruchten 
van hun oogst, nadat zij in Kanaan waren, 
het land vloeiende van melk en honing, 
dat door God gegeven werd. Deze dag 
van offers, was de dag na de sabbat.

De “eerste vruchten” symboliseert 
hier de Here die de eerste vrucht van 
de opstanding is. Ook “een volmaakt 
eenjarig schaap” staat voor Jezus 
Christus die geestelijk het Lam van God 
is. Daarom, geeft dit Schriftgedeelte 
weer dat de Here geofferd zou worden 
als verzoenoffer, de eerste vrucht van de 
opstanding zou zijn, en opstanding en 
rust zou geven aan alle mensen die in 
Hem geloven. 

2. Wat betekent het om “de Sabbat te 
heiligen”?

1) We zouden geestelijke rust in de 
Here moeten hebben

Om geestelijke rust te hebben, betekent 
niet dat we rust nemen thuis en niets 
doen of onszelf recreatief ontspannen. 
Dit soort van lichamelijke rust kan ons 
helpen om te relaxen, maar geeft ons 
geen leven.

De rust die God wil dat hebben, is 
geestelijke rust – echte rust. Het is niet 
om bezig te zijn met het najagen van 
wereldse zaken, maar in plaats daarvan, 
om naar de kerk te gaan, te aanbidden in 
Geest en waarheid, te luisteren naar het 
Woord van God, gemeenschap te hebben 
met andere gelovigen, echte vreugde 
en vrede te verkrijgen in waarheid, en 
geestelijke groei na te jagen.

We moeten ook de hele sabbat 
onderhouden door deel te nemen aan 
zowel de zondag ochtend dienst als 
de avond dienst. Alleen wanneer we 
communiceren met de Here, die de Here 
van de sabbat is, kunnen wij echte rust 
hebben.

Wanneer wij de Dag des Heren heiligen 
met de erkenning van Gods geestelijke 
soevereiniteit, geeft God ons zegeningen 
zoals Hij beloofde. Hij beschermt de 
gelovigen van beproevingen, kwellingen, 
en gevaren van ongelukken en ziekten 
tijdens de weekdagen en laat alle dingen 
medewerken ten goede.

2) We moeten niets kopen of verkopen
In Nehemia 13:15-18, vertelde 

Nehemia aan de Israëlieten dat ze niet 
door God werden beschermt en gekweld 
werden met ongelukken, omdat ze 
het gebod van God overtraden door te 
werken, dingen te kopen en verkopen op 
de sabbat. 

Nehemia verbood hen ten strengste 
om niet te werken of commerciële 
onderhandelingen te hebben met de 
heidenen op sabbat, en verdreef zelfs 
die handelaren die buiten de stadsmuren 
sliepen op de sabbat, om ook maar de 
kleinste kans te verwijderen dat zijn volk 
de sabbat zouden overtreden. 

Wanneer wij niet werken op de sabbat 
of dingen kopen of verkopen om deze te 
heiligen, zullen wij dan verlies of schade 
lijden? Nee, dat zullen wij niet. God 
die almachtig is, geeft tijdens de andere 
zes dagen, meer zegeningen aan Zijn 
kinderen die Zijn gebod bewaren.

Maar er zijn enkele bijzondere 

situaties waarbij het wel is toegestaan 
om zelfs te kopen of te verkopen 
tijdens de sabbatdag. Bijvoorbeeld, de 
kerk kan voorzien in maaltijden voor 
de koorleden, omdat ze zelfs na de 
diensten in de kerk zijn. Maar als dat 
niet mogelijk is, dan mogen zij buiten 
een maaltijd kopen. Ook de gemeente 
boekenwinkel en de snackbar in de 
gemeente zijn op zondag open, voor 
het gemak van de gemeenteleden, maar 
dit is niet het overtreden van de sabbat, 
omdat het geen winst oplevert noch naar 
een individu gaat. Het wordt gebruikt 
voor zendingswerk, vrijwilligerswerk, of 
andere vormen van goede werken in de 
Here.

Wanneer een gelovige met klein geloof 
trouwt op een zondag, kunt u wel naar 
het bruiloft gaan, alleen nadat u naar de 
zondagdienst bent gegaan. Tijdens het 
bruiloft, kunt u nog steeds in uw hart 
communiceren met God om de Dag 
des Heren te heiligen en de bruid en 
bruidegom feliciteren. Het is niet het 
overtreden van de Sabbat, maar eerder de 
ziel kostbaarder achten dan de wereld en 
hem niet te kwetsen.

In Matteus 12, ondervroegen enkele 
Joden, Jezus, vragende, “Is het toegestaan 
om op de sabbat te genezen?” om Hem 
aan te klagen. Toen zei Jezus, “Wie zou 
er onder u zijn, die één schaap heeft en 
die, als dit op een sabbat in een put valt, 
het niet grijpen zal en eruit trekken? 
oeveel gaat niet een mens een schaap te 
boven? Derhalve is het geoorloofd op de 
sabbat wèl te doen.” 

Dokters en verpleegsters handelen in 
goedheid voor de zieke, en soldaten en 
politie offi cieren handhaven de veiligheid 
en orde van het land. Hun werken 
behoren bij goedheid. Dus is het geen 
zonde voor hen om op zondag te werken 
nadat zij naar de zondagsdienst zijn 
gegaan. Ik hoop dat u van de vrijheid in 
de waarheid zult genieten in de Here, die 
de Wet met liefde heeft vervuld. 

Geliefde broeders en zusters in 
Christus, het herinneren van de sabbat en 
het te heiligen zijn een basis leerstelling 
van een christelijk leven en erkenning 
van Gods geestelijke soevereiniteit. Ik 
bid in de naam van de Here dat u Jezus 
Christus zult aannemen, de dag des 
Heren zult heiligen, en grote zegeningen 
zult ontvangen als Gods kinderen.
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Geestelijk “manna” van de Hemel wordt 
gegeven aan deze wildernis-gelijke wereld

Geestelijk manna van de hemel herstelt zielen en vernieuwt hun levens met Gods diepe liefde erin. 
Dit “manna” is voorzien in dit boek Zes-dagen Manna. Het is ontworpen en georganiseerd voor het 
doel voor het houden van huisgroep diensten, die leden elke week houden. Sinds de publicatie van 
de afgelopen 25 jaren, is het boek uitgedeeld aan talloze mensen in de wildernis-gelijke wereld en 
heeft hen geleid naar “Kanaan”, het land vloeiende van melk en honing. 

Zijn nieuwste herziene editie is onlangs gepubliceerd. Deel I beschrijft de liefde van God in het 
scheppen van de mens naar Zijn beeld en hen te ontwikkelen om ware kinderen te verkrijgen. Delen 
II en III geven uitleg over Jezus Christus, die de Weg naar redding is, en de boodschap van het kruis. 
Deel IV bedekt beknopt de methodes om echt geloof te verkrijgen en te behouden en volmaakte 
redding te bereiken. Deel V gaat over de maten van geloof en de hemelse verblijfplaatsen en deel IV 
legt de Christelijke feesten uit.

Na het ontmoeten van de levende 
God en geroepen te zi jn als Zi jn 
dienstknecht, wilde Dr. Jaerock Lee 
Zijn hart en wil meer leren kennen; dus 
offerde hij vele gebeden en vasten.

God aanvaardde zijn toewijding en gaf 
hem gedetailleerde verklaringen van de 
dingen van de geestelijke wereld, die 
geschreven staan in de Bijbel, zoals: de 
voorziening van Gods schepping; de 
boodschap van het kruis; de Hemel en 
de Hel; de mate van geloof; en geest, 
ziel en lichaam.

God wilde de Israëlieten bevrijden van 
hun slavernij in Egypte en hen leiden naar 
Kanaan, het land vloeiende met melk en 
honing. Maar om het land van zegen binnen 
te kunnen gaan, moesten zij door de wildernis 
gaan.

Ondanks dat ze Gods werken vele keren 
hadden ervaren tijdens de Exodus van 
Egypte, beschuldigden zij, in de wildernis, 
nog steeds God voor hun lijden aan honger en 
dorst. Mozes bad tot God, en als antwoord op 
zijn gebed, veranderde God het bittere water 
van Mara in zoet water en Hij zond hen ook 
manna en kwakkels zodat ze hun dorst en 
honger konden stillen.

Het “manna” wordt goed weergegeven 
in Exodus 16:14 – “Toen de dauwlaag 
opgetrokken was, zie, daar lag over de 
woestijn iets fi jns, iets schilferachtigs, fi jn als 
rijm op de aarde.” Exodus 16:31 zegt, “Het 
huis Israëls noemde het: manna; en het was 
wit als korianderzaad en de smaak ervan was 
als die van een honigkoek.”

Voor de Israëlieten, was het “manna” 
slechts brood om hen in leven te houden 
tijdens hun 40-jarige reis in de wildernis 
(Exodus 16). Echter, voor ons die leven in 
de wildernis-gelijke wereld, voorziet God 
“geestelijk manna” – het Woord van God, en 
het is ook Jezus Christus die het Woord is, 
die vlees werd en naar de aarde kwam. Gods 
woord, geestelijk manna, geeft ons eeuwig 
leven.

Johannes 6:48-51 zegt, “Ik ben het brood 
des levens. Uw vaderen hebben in de woestijn 
het manna gegeten en zij zijn gestorven; dit is 
het brood, dat uit de hemel nederdaalt, opdat 
wie ervan eet, niet sterve. Ik ben het levende 
brood, dat uit de hemel nedergedaald is. Indien 
iemand van dit brood eet, hij zal in eeuwigheid 
leven...”

God voorzag manna voor de zonen van 
Israël tijdens hun hele leven in de wildernis; 
maar Hij gaf hen de toestemming om het voor 
zes dagen te verzamelen, maar op de zevende 
dag gaf Hij hen de sabbat. Dat is, dat Hij hen 
toestond om op de zevende dag te rusten net 
zoals God rustte op de zevende dag na Zijn 
zesdaagse schepping van alle dingen (Genesis 
2:2-3).

Vandaag, houden wij de Dag des Heren op 
zondag als de dag van geestelijke rust. Op 
de Dag des Heren, komen we samen in de 
kerk, aanbidden wij God, en luisteren naar de 
boodschap. We hebben geestelijk voedsel van 
de Hemel, communiceren met God, en hebben 
gemeenschap met andere leden.

Tijdens de overblijvende zes dagen, moeten 
wij vurig het Woord van God lezen, welke het 
geestelijke manna is, en vurig bidden. Als u de 
liefde van God voelt wanneer Hij u geestelijk 
manna geeft, en leeft door Zijn Woord elke 
dag, zult u ontzagwekkend en zeer zeker de 
vrucht van zegen oogsten.

Voordat ik bij Manmin kwam, gaf 
een van mijn kennissen het boek Zes-
dagen Manna. Terwijl ik het las, werd 
ik vernieuwd. Ik vond het boek vol van 
de boodschappen dat ik nooit eerder 
had gehoord, ondanks dat ik ook een 
Christen was, in de voorgaande acht 
jaren. Ik was verheugd en ik voelde 
alsof ik getrokken werd in het verhaal 

van een boek.
Begon mij te dagen dat ik geestelijk 

onwetend was, omdat ik Gods liefde, 
de voorziening van het kruis, waar 
geloof en de verschillende hemelse 
verblijfplaatsen niet kende. Dit zijn 
dingen die Christenen moeten weten. 
Ik voelde zo’n dankbaarheid om erover 
te leren. Bovendien, was ik verbaasd 

over het feit dat er verschillende maten 
van geloof zijn, en bovendien, kreeg ik 
hoop voor het Nieuwe Jeruzalem, de 
beste hemelse verblijfplaats. Ik begon 
te denken, “Ik moet daarheen!”

Ondertussen, herstelde mijn ziel, en 
ik werd uiteindelijk geleid naar deze 
kerk die vol van het Woord van leven 
is en vurig bidden. Halleluja!

“Mijn ziel werd herstelt tijdens het lezen van de Zes-dagen manna”

Senior Diacones Insook Lee, 
54 jaar, 18 deelgemeente 

in Zuid-Korea

“Manna” het brood door God gegeven 
aan de Israëlieten in de wildernis “Geestelijk manna”
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Getuigenis

“Ben ik echt aan het ademen? Ben ik 
echt aan het wandelen?”

Nu voel ik vreugde alsof ik in de lucht 
vlieg, en ik dacht na over waar ik onlangs 
doorheen was gegaan.

Op de drempel van de dood door 
bloedvergiftiging

Op 23 oktober 2014, had ik lichte 
koorts die steeds hoger werd en kreeg 
koude rillingen, maar ik nam het niet echt 
serieus. Op 2 november had ik over mijn 
hele lichaam pijn. Ik kon noch bewegen, 
noch slapen, opzitten of staan. Erger nog, 
ik verloor al mijn kracht en uiteindelijk 
viel ik bewusteloos neer. 

In de vroege morgen op 4 november 
2014, werd ik in alle haast met een 
ambulance naar de spoeddienst gebracht. 
Mijn medische onderzoeksresultaten 
waren schokkend. Mijn bloedsuiker was 
meer dan 500mg/dl, en mijn bloeddruk 
zakte naar 50. In feite, had ik sinds 
drie jaar diabetes, maar het had nooit 
problemen veroorzaakt. Op dat moment, 
echter, had ik een verlaagde immuun 
functie en at ik zelfs rauwe vis die een 
diabetes persoon eigenlijk niet mocht 
eten. Het veroorzaakte hypoalkalinity, een 
dehydratatie verschijnsel, en nierziekte. 
Ik had zelfs een bloedvergiftiging met een 
doodsrisico van 90%. 

Daarna keek ik terug op mijn leven, 
ontdekte mijn zelf-gerechtigheid dat in 
mijn hart aanwezig was, en bekeerde 
mij voor God. Ik was naar de Manmin 
Centrale Kerk geleid door mijn vrouw 
in januari 1993. Ik werd aangeraakt door 
Senior Pastor Dr. Jaerock Lee die oprecht 

en waarachtig is en ik voelde zijn liefde. 
Ondertussen vernieuwde ik mijn hart en 
werkte ernstig voor het Koninkrijk van 
God. Toch, bleef ik vasthouden aan mijn 
mening, terwijl ik faalde om volledig op 
God te vertrouwen.

Ik werd geboren nadat mijn ouders al 
vier dochters hadden, dus ze waren heel 
opgewonden en gelukkig. Natuurlijk, 
kreeg ik al hun liefde terwijl ik opgroeide, 
wat ervoor zorgde dat ik een sterke 
zelfgerichte manier van denken had en 
ook een sterk zelfrespect. Maar toen ik zo 
ziek was, dat ik niets meer kon doen. Toen 
besefte ik dat er niets kon worden bereikt 
vanuit mijn eigen bekwaamheid. Daarbij 
heb ik het in mijn hart geplaatst dat ik 
leefde door de genade van God, de Here 
en de herder.

Ik kwam tot leven door het gebed 
van de Senior Pastor

Zelfs nadat ik naar het ziekenhuis was 
gebracht, had ik een hoge koorts en veel 
pijn. Ik kon mijn lichaam niet beheersen. 
Ik werd elke twee minuten wakker. Op 6 
november, bad Rev. Heesun Lee, Leidend 
voorganger van de mannelijke zending 
voor mij met de zakdoek waarover Senior 
Pastor had gebeden (Handelingen 19:11-
12). Daarna heb ik goed geslapen. De 
volgende dag, echter, leed ik opnieuw 
onder hoge koorts, koude rillingen en 
pijnen.

Op 8 november om 5 u., ontving ik 
het gebed van de Senior Pastor door de 
telefoon, door Rev. Lee. Een uur later, had 
ik een nieuwe afspraak voor een bloed-en 
urineonderzoek. De testen toonden dat de 

ernstige bloedvergiftiging, hypoalkalinity, 
en het dehydratatie verschijnsel waren 
verdwenen en ook mijn bloeddruk en 
lichaamstemperatuur waren weer normaal. 
Ook zakten de ontstekingsniveaus. 
Halleluja! Mijn dokter zie dat het een 
wonder was en was volkomen sprakeloos. 

Ik schreef dit blije nieuws aan mijn 
Senior Pastor die op de berg was, in zijn 
gebedshuis. Ik drukte mijn hartelijke dank 
aan hem uit, omdat ik nieuw leven had 
gekregen door zijn gebed. Was het niet 
geweest voor de genade van God en de 
Here en het krachtige gebed van de herder, 
dan was ik niet meer in deze wereld 
geweest.

Bovendien, waren haarvaatjes over 
mijn hele lichaam opengebarsten en 
mijn huid was rood, behalve de delen 
die anderen niet konden zien, maar dit 
symptoom verdween binnen een week en 
mijn huid werd zacht. Mijn lichamelijke 
conditie verbeterde in Gods tedere liefde. 
Bovendien, had ik een geweldige tijd om 
mijzelf eens te onderzoeken en mijzelf 
te vernieuwen in Gods grote genade. Ik 
voelde meer dankbaarheid en achtte de 
mensen om mij heel veel waardevoller.

Ik kreeg mijn leven opnieuw, dus 
ik heb zoveel dankbaarheid en 
liefde voor God

Sinds ik een nieuw leven heb verkregen, 
heb ik zo’n dankbaarheid gevoel en werd 
ik bewogen door de liefde van God in 
lofprijs en gebed. De boodschappen die 
in de kerk werden gebracht raakten mij 
meer aan; ik ben gewoon opgewonden 
om God te aanbidden. Ik ging ook de 

belangrijkheid van mijn familieleden 
beseffen, en ging God danken voor Zijn 
liefde voor al mijn familieleden.

Mijn kinderen zijn zo goed opgegroeid, 
dat ze geen problemen hadden, zelfs al 
waren ze tieners. Ze bleven gezond zonder 
naar het ziekenhuis te moeten gaan of 
medicijnen te moeten nemen. Mijn eerste 
dochter, zuster Hyejin Kim is een lid van 
het Heavenly Dansteam van het toneel 
comité en een groepsleidster. Mijn tweede 
dochter, zuster Hyemin Kim, is een 
groepleidster. Mijn vrouw Senior diacones 
Sunhee Park is een leidster van de deel-
district leiders in de tweede kerkelijke 
deelgemeente. Ik ben de vice-voorziter 
van de Mannen Zending. We werken 
ijverig voor het koninkrijk van God en 
voelen ons gelukkiger en blij, terwijl we 
elkaar veel meer koesteren dan daarvoor.

Ik heb de evenementen van de Manmin 
Zomer retreat al voor enkele jaren 
georganiseerd en voorbereid. Dus ik was 
in staat om getuige te zijn van de krachtige 
werken die getoond werden door Dr. Lee 
in de slotfase. Ik voelde mij zo dankbaar 
dat ik zo’n belonend werk mocht doen. 
Bovendien, ontving ik als erkenning voor 
mijn werk voor de retreat, een certifi caat 
van waardering tijdens de jaarlijkse 
bijeenkomst 2015, van de kerk.

Ik geef mijn dank en liefde aan de 
Senior Pastor die voor mij gebeden heeft 
met grote liefde en kracht zodat ik een 
nieuw leven kon verkrijgen ondanks dat ik 
aan de drempel van de dood stond en mij 
in waarheid heeft opgevoed. Ik geef alle 
dank en glorie aan God die levend in mij 
werkt. 

Oudste Byeonghee Kim, 50 jaar, 12de kerelijke deelgemeente

In Zijn grote liefde, gaf Hij mij een nieuw 
leven op de drempel van de dood


